
VÝZNAMNÁ UDALOSŤ NAŠEJ FARNOSTI
K ozdobe našej farnosti a prispeniu dobrého mena našej obce patrila udalosť, počas ktorej 

v nedeľu 3. mája na slávnostnej svätej omši prijalo sviatosť birmovania 60 birmovancov. Tak, ako píše 
na inom mieste správca našej farnosti, birmovka je sviatosť kresťanskej dospelosti. V našej farnosti sa 
konala po piatich rokoch. Generálny vikár, Mons. Peter Brodek, sviatosť birmovania udelil 55 mladým 
ľuďom vo veku 13 – 18 rokov a piatim dospelým. Okrem domácich z našej farnosti k sviatosti bir-
movania pristúpili aj štyria hostia – dvaja z Partizánskeho a po jednom z Prievidze a Bratislavy. Istou 
pozoruhodnosťou bolo, že spomedzi 28 chlapcov si birmovné meno Peter vybralo sedem z nich.

Celý priebeh slávnosti mal dôstojný ráz. Nepochybne na tom mali zásluhu všetci, ktorí do jej 
príprav boli zapojení. Uznanie treba vyjadriť aj správcovi farnosti Mons. Antonovi Kováčikovi, ktorý 
dobre pripravil mladých ľudí na tento významný deň v ich náboženskom a kresťanskom živote. 
On sám vyjadril veľkú radosť nad skutočnosťou, že slávnosť prebehla v peknom náboženskom 
a slávnostnom ovzduší. Vyzdvihol, že všetci sa správali veľmi pekne, dodržali dohodnutý postup, 

k sviatosti birmovania pristupovali postupne, 
podľa zasadnutia v laviciach. Veľmi dobrý dojem 
mal tiež generálny vikár Mons. Peter Brodek. 
Toho na začiatku slávnostnej svätej omše priví-
tal v mene rodičov birmovancov, ako i v mene 
všetkých farníkov Zdenko Beliansky. Zároveň mu 
odovzdal dar, drevorezbu s našim románskym 
kostolíkom (jej autorom bol rezbár Jozef Jonis). 
Priebeh svätej omše, pripravenosť birmovancov, 
ako i obec na generálneho vikára zanechali tie 
najlepšie dojmy. Podobne sa vyjadroval aj vdp. 
Jozef Tomica, správca farnosti Skačany, ktorý bol 
spolucelebrantom slávnosti. Tú svojim spevom 
obohatili miestne spevácke súbory. Originál-
nou a veľmi peknou piesňou Hradišský kostolík 
v podaní mužského speváckeho súboru Klížania 
slávnostná svätá omša začínala. Svojim spevom 
obohatili slávnosť aj speváčky zo súboru Chor 
de Clus.

Peter Maťašeje

MAMI, ĎAKUJEM...
... zaznieva z úst detí vždy, keď ich mama 

niečo pre ne urobí. Teda, malo by to tak byť. 
Obetavosť mamy berieme ako samozrejmosť. 
A pritom nie je vždy jednoduché vyhovieť potre-
bám a požiadavkám detí. A v dnešnej dobe zvlášť. 
Úloha mamy je pre každé dieťa nezastupiteľná, 
jedinečná. Od počatia až do konca jej dní. Deti 
v prítomnosti mamy cítia istotu, učia sa od nej 
všetkému, čo budú v živote potrebovať. Mama 
formuje charakter malého človiečika, vštepuje 
mu lásku, cit, učí ho, ako žiť, ako vychádzať s iný-
mi deťmi, ako pomáhať iným a mnoho iného. 
Za všetko, čo vieme, akí sme, ďakujeme svojej 
mame. Je pre nás tým najlepším a najkrajším, 
čo v živote máme. A ako sa jej za toto všetko 
odvďačiť? Máme pocit, že slovko ďakujem nestačí.

Je dobré, že pred viac ako sto rokmi jednej 
mame vo Filadelfii v USA napadlo, že mamám by 
mal patriť aspoň jeden deň v roku. Aby sme jej 
zvlášť poďakovali za všetko, čo pre nás urobila. Nie 
je náhoda, že tento deň je v najkrajšom mesiaci 
roka - v máji. Každoročne druhá májová nedeľa 
patrí mamám.

V našej obci sa oslavy Dňa matiek z organizač-
ných dôvodov presunuli až na tretiu nedeľu. Ale to 
im vôbec neubralo na dôležitosti. A tak sa 17. mája 

■ Pohľad do interiéru nášho farského kostola počas birmovky.  Foto - filipfoto.eu
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S V I AT O S Ť 
K R E S ŤA N S K E J 

D O S P E L O S T I
Základy celého kresťanského života sa 

kladú sviatosťami uvádzania do kresťanského 
života. Sú tri: Krst, Birmovanie a Eucharistia. 
Tí, ktorí sa znovuzrodili v krste, sa posilňujú 
sviatosťou birmovania a v Eucharistii sa živia 
pokrmom večného života.

Udeľovaním sviatosti birmovania majú 
byť zrozumiteľne vyjadrené tieto skutočnosti: 
pokrstený prijíma nevýslovný dar – samotného 
Ducha Svätého, ktorý ho posilňuje a posväcuje. 
Duch Svätý mu tiež vtláča nezmazateľný znak, 
takže pobirmovaný kresťan sa plnšie zapája 
do života Cirkvi.

Obrad birmovania prešiel v dejinách 
dlhým vývojom. V súčasnosti jadrom birmo-
vania je vkladanie rúk a modlitba biskupa: 
„Všemohúci Bože, Otec nášho Pána Ježiša 
Krista, ty si znovuzrodil z vody a Ducha Svätého 
týchto našich bratov a sestry a oslobodil si ich 
od hriechu. Otče, zošli na nich Ducha Svätého 
Obhajcu, udeľ im Ducha múdrosti a rozumu, 
ducha rady a sily, ducha poznania a nábožnosti 
a naplň ich duchom bázne voči Tebe. Skrze 
Krista, nášho Pána.“ Potom biskup pomaže 
birmovanca krizmou na čele a povie: „Prijmi 
znak daru Ducha Svätého.“

(Pokračovanie na str. č. 2)

(Pokračovanie na str. č. 3)

POZVÁNKA
OŠK-automotoklub pozýva 

všetkých fanúšikov motocrosu na tretí závod 
Motorado cup  

+ Slovenský pohár  
+ Medzinárodné majstrovstvá  

triedy MX65cm3. 
Pripravené bude pečené prasa, domáca 

klobása, guláš z diviny. 
Pretek sa uskutoční 14. júna 2015.  

Začiatok tréningu o 8,15 hod. 
Prvá jazda o 12,30hod. 

Príďte povzbudiť domácich jazdcov.  
Štart je prisľúbený aj od Štefana Svitka. 

Deti do 15 rokov zdarma.

20 rokov
s vam

i
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V dejinách ľudstva sa udialo veľa zmien. O tých 
pradávnych sa dozvedáme z múdrych kníh, 
mnohé sme si zapamätali na hodinách dejepisu. 
K nim nepochybne patria aj dve najvýznamnej-
šie udalosti dvadsiateho storočia, ktoré navždy 
zmenili Európu a svet. Výsledkom I. svetovej 
vojny bol rozpad Rakúsko-Uhorskej monarchie 
a vznik nových samostatných štátov, medzi nimi 
aj Československa. Nebolo to zadarmo. Z vojny 
sa domov nevrátili stovky tisíc vojakov. Padlým 
hrdinom z našej dediny sme pred časom v našom 
mesačníku venovali celý seriál.

Neprešlo ani dvadsať rokov od dovtedy naj-
hroznejšieho konfliktu - I. svetovej vojny, keď ne-
násytní mocipáni pachtili po novom prerozdelení 
moci a to nešlo bez krviprelievania. V septembri 
1939 začal najväčší vojenský konflikt v doterajších 
dejinách, ktorý postupne zatiahol do deja celú 
Európu, Ameriku i krajiny Ázie. „Vďaka“ modernej 
vojenskej technike v bojoch zahynulo, podľa 
rôznych údajov, 60 až 70 miliónov ľudí! Tí, čo 
zažili hrôzy vojny a mali to šťastie, že aj prežili, 
na pamiatku stavali pamätníky. Aj v našej obci 

jeden stojí - na pamiatku padlých hrdinov - našich rodákov. Jeho okolie je pravidelne udržiavané. 
A pri výročiach vojnových udalostí ho vždy zdobí veniec.

Tento rok je významný, pretože sme si pripomenuli už 70 rokov od oslobodenia našej obce 
a od skončenia vojny. Kultúrna komisia a Obecný úrad zorganizovali pri tejto príležitosti pri pamät-
níku oslavy. Krátkym príhovorom ich začala starostka Ing. Tatiana Sasková. Dvom našim občiankam 
Minister obrany SR a Slovensky zväz protifašistických bojovníkov udelilo pamätné medaily za pomoc 
v SNP. Za Rozáliu Radošovskú, ktorej bolo ocenenie udelené in memoriam, toto prevzal jej syn Jozef. 
Františka Kristlová sa pre zlý zdravotný stav osláv 
nezúčastnila a ocenenie jej odovzdala starostka 
osobne u nej doma. Nasledovalo pásmo hovore-
ného slova, básní a piesní, s ktorým prispeli žiaci 
našej základnej školy. Po nich zaspievali speváčky 
Chor de Clus. Starostka a poslanec Ing. Michal 
Stanko položili k pamätníku padlých veniec vďaky 
- vďaky za statočnosť a odvahu postaviť sa zlovôli 
okupanta. Záver slávnostného programu patril 
mužskej speváckej skupine Klížania.

Je potešiteľné, že pozvanie na oslavy slo-
body prijalo mnoho našich občanov, starších aj 
mladších. Aj toto je dôkaz, že slobodu si vážime, 
pretože bola vykúpená tým najdrahším - krvou 
a životmi miliónov ľudí. Nielen tento fakt by mal 
byť poučením a výkričníkom pre súčasnosť: kon-
flikty a spory neriešiť vojenskou silou.

Ing. Zuzana Holáková

■ Starostka obce so zástupcom starostky po položení 
venca k pamätníku SNP.  Foto – Miloslav Sasko

OSL AVA STATOČNOSTI

S P O M I E N K A
Lásku a srdce rozdával za života.
Bez práce nedokázal žiť.
Odišiel ticho, náhle, hoci tak
veľmi chcel s nami žiť.

Dňa 17.mája 2015 uplynulo 30 
rokov, čo odišiel do večnosti náš 
drahý otec, starý otec a dedko 
Leopold Neštepný
S úctou a láskou spomínajú 
synovia Tibor a Tonko s rodinami.

S P O M I E N K A
Kto v srdci žije, nezomiera...

Dňa 18.6. 2015 si pripomenieme 
2. výročie úmrtia milovaného 
manžela, otca a dedka 
Emila Chrenku 
z Klížskeho Hradišťa.
S láskou spomínajú manželka a deti s rodinami.

S P O M I E N K A
Už sa blíži čas výročný zas,

keď sme ho videli posledný raz.
Sú chvíle, ktoré ťažko prežívame,

Sú okamihy, na ktoré tisíckrát denne spomíname.
Márne ho naše oči všade hľadajú,

Márne po tvári slzy stekajú.
Ako mu z očí žiarila iskra a dobrota,
Tak nám chýba celý zvyšok života.

Dňa 16.mája sme si pripomenuli 
5.výročie úmrtia nášho milovaného 
manžela a otca Emila Janáka z Ješ-
kovej Vsi. S úctou a láskou na neho 
spomínajú manželka Elena a synovia 
Tomáš a Miloš s manželkou Mirkou.

 
V mesiaci máj 2015 oslávili svoje jubileum títo naši 
spoluobčania:
Anton Benko Kl. Hradište 57 50 rokov
Paulína Turčeková Kl. Hradište 114 60 rokov
Jozef Poliak Klíž 57 60 rokov
Marta Deviatková Kl. Hradište 215 60 rokov
Elena Mokrá Kl. Hradište 176 60 rokov
Dušan Čavoj Kl. Hradište 188 70 rokov
Pavel Neštepný Klíž 110 80 rokov
Adolf Medo Klíž 48 80 rokov
Z najstaršej generácie našich spoluobčanov oslávili 
svoje jubileum:
Margita Sasková Klíž 107 83 rokov
Irena Dzianová Kl. Hradište 187 84 rokov
Všetkým oslávencom srdečne blahoželáme a prajeme 
im predovšetkým pevné zdravie, Božie požehnanie 
a spokojnosť v kruhu svojich najbližších.

Redakcia Nového Clusu
a pracovníci obecného úradu

6.5. 2015 Sofia Kňazeová, rodičia Mária a Andrej
12.5.2015 Sandra Dobiašová, rodičia Erika a Peter

23.5.2015 Jana Kaplánová a Miroslav Sandecký

•••••

V krste prijíma človek začiatok, akoby zárodok Božieho života. Birmovanie ho ďalej rozvíja. 
Sviatosť krstu pre dieťa znamená posvätenie detstva. Sviatosť birmovania pre mladého človeka 
znamená posvätenie mladosti. Ba viac: posilnenie viery a poverenie k vydávaniu svedectva viery. 
Obidve tieto sviatosti tvoria vnútornú jednotu.

Riadnym vysluhovateľom sviatosti birmovania je biskup. (Môže poveriť však aj svojho zástup-
cu.) To, čo začal kňaz v krste, to dokončuje biskup.

Prijatie Ducha Svätého vo sviatosti birmovania dáva možnosť plnej kresťanskej existencie. Je 
to nová výzva Ducha Svätého k nadšeniu pre Ježiša Krista a jeho Evanjelium. Preto by pobirmovaní 
mali brať vážne tento záväzok: slovami i skutkami šíriť a brániť vieru ako ozajstní Kristovi svedkovia.

Táto sviatosť je aj svätenie. Vtláča do duše nezmazateľný znak. Podobne ako krst v základnom 
zasvätení a ako sviatosť kňazstva v najvyššom zasvätení.

Najvyšší zmysel tejto sviatosti spočíva v tomto: Duch, poslaný od Otca a od osláveného Ježiša 
Krista, nás hlbšie zapája do života Najsvätejšej Trojice. Nie je to donucovací prostriedok. Je to 
znamenie Božej lásky, ponuka i výzva. Dar Ducha Svätého nepôsobí automaticky. Predpokladá 
zodpovedného človeka.

Dospelý kresťan vie, že už v krste dostal dar Ducha Svätého, ktorý z neho robí Božie dieťa. Vo 
sviatosti birmovania sa to ešte prehlbuje a spečaťuje novým darom Ducha Svätého. Kresťan teda 
reálne počíta s pôsobením a prítomnosťou Ducha Svätého vo svojom živote.

Denne sa otvárajme pôsobeniu Ducha Svätého, aby sme boli živými údmi v organizme Cirkvi. 
Buďme vďační, že sme synmi a dcérami nášho nebeského Otca, vykúpení drahocennou krvou 
Božieho Syna – Ježiša Krista, posväcovaní Duchom Svätým.

Mons. Anton Kováčik, správca farnosti

SVIATOSŤ KRESŤANSKEJ DOSPELOSTI (Dokončenie zo str. č. 1)

ZLATÁ RYBKA
Tak sa volalo divadelné predstavenie 

na motívy ruskej ľudovej rozprávky, ktoré si 
žiaci našej základnej školy boli v predposledný 
aprílový deň pozrieť v Dome kultúry v Partizán-
skom. Zvyčajne chodíme do divadla do Nitry, 
ale ponúkli sa divadelníci z Banskej Bystrice 
a my sme neľutovali. Ľudová rozprávka Zlatá 
rybka bola popretkávaná modernými prvkami 
a replikami zo známych televíznych relácií, 
pričom sa nestratila ústredná téma – chamti-
vosť rybárovej ženy. Ako v každej rozprávke, 
dobro zvíťazilo, zlo bolo potrestané, všetko sa 
dobre skončilo a my sme sa vrátili po peknom 
kultúrnom zážitku späť domov.

Mgr. Jana Hudoková,  
riaditeľka ZŠ Veľký Klíž
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 Klížski pútnici, ktorí navštívili Svätú zem, nás 
veľmi milo prekvapili originálnou pohľadnicou. Je 
z Jeruzalema, ofrankovaná je známkou Palestíny 
a pozoruhodná je aj pečiatkou z mesta Betlehem. 
Odosielateľom touto cestou srdečne ďakujeme.
 Ôsmy ročník podujatia Lazová stovka sa konal 
25.apríla so štartom a cieľom v meste Vrbové. Boli to 
preteky ultra maratóncov s dĺžkou trasy cca 109 kilo-
metrov. Medzi 115. klasifikovanými skončil náš rodák 
Jozef Bielich (ročník 1975) na 41.mieste s výsledným 
časom 16:37. O náročnosti pretekov svedčí aj skutoč-
nosť, že až 54 pretekárov ultramaratón nedokončilo.
 Tak ako každoročne, stretli sme sa v predvečer 
1.mája na tradičnej akcii Stavanie májov. Akcia sa 
začala o 18,oo hod. pred obecným úradom, kde 
sa máj staval po prvý krát v histórii. Počas piesne 
Sadíme my máje, v podaní mužskej speváckej 
skupiny Klížania, máj postavili členovia DHZ 
Klížske Hradište, ktorí osádzali máje v oboch 
častiach obce. Pred kultúrnym domom v Klíž-
skom Hradišti sme stavali máj o hodinu neskôr. 
Kultúrny program bol zostavený z vystúpenia 
detí z materskej školy, speváckych skupín Chor 
de Clus a Klížania.
 Počas predĺženého víkendu 8.-10.mája členovia 
Občianskeho združenia Tu žijeme pokosili starý cin-
torín a odviezli seno.
 Štrnásť členov KST Ostrá vo vlaku na nezvy-
čajnej turistike do Slovenského raja! Taký bol 
výsledok ponuky na nezvyčajnú formu pozná-
vania Slovenska od predsedu RR KST Topoľčany 
Pavla Jančeka.
 Všetkých 21 členov MO Jednoty dôchodcov Slo-
venska sa stretlo v zasadačke Obecného úradu na jed-
nom zo svojich pravidelných stretnutí v pondelok 
11.mája. V rámci stretnutia blahoželali k významnému 
životnému jubileu Pavlovi Neštepnému a spoloč-
ne ho oslávili. K aktivitám našich dôchodcov patrí 
aj jednodňový výlet ich ôsmich členov a jedného 
rodinného príslušníka do Trnavy, ktorý zrealizovali 
19.mája. Na tamojšom cintoríne sa boli pokloniť pri 
hrobe svojho kamaráta a klížskeho rodáka Alojza 
Dobiaša. Potom si prezreli mesto a najmä viacero 
trnavských kostolov.
 Aj ďalšia správa je z organizácie Jednoty dô-
chodcov Slovenska. Pravidelná športová olym-
piáda seniorov sa uskutoční aj v tomto roku v na-
šom okresnom meste 27.júna. Podľa informácií 
od predsedníčky Emílie Bielichovej sa na tejto 
športovo – spoločenskej udalosti seniori z Veľkého 
Klíža určite zúčastnia. Následne potom – 30. júna 
majú naplánované stretnutie na urbárskej chate.
 V utorok 19.mája bola detská svätá omša, počas 
ktorej spieval detský zbor Plamienok.
 Počuť o Veľkom Klíži na vlnách Slovenského 
rozhlasu je vždy dobré a príjemné. Tak tomu bolo 
aj v sobotu 23.mája, keď redaktorka Nového Clusu 
Anna Húdoková v živom vstupe pozývala k nám 
na najvýznamnejšie domáce turistické podujatie.
Informácie zozbieral, napísal a zostavil Peter Maťašeje

V jeden rok a takmer na deň presne sa narodili dvaja jubilanti, ktorých významné životné 
jubileum je príležitosťou pristaviť sa pri nich. Obaja, každý svojim dielom, dlhé roky prispie-
vali ku kultúrnemu, spoločenskému a športovému životu obce. Svojou prácou, aktivitami, 
obetavosťou a skúsenosťami ju naozaj obohatili.

VŽDY PRÍJEMNÝ SPOLOČNÍK
Prvým z dvojice spomínaných mužov je Pavol 

Neštepný. Kto by ho nepoznal. Postavou nevy-
soký, no svojou angažovanosťou, originálnymi 

nápadmi, ocho-
tou pomôcť, 
spoľahlivosťou, 
ale aj jemným 
humorom a od-
danosťou kolek-
tívom, ktorých 
bol a  stále je 
súčasťou nao-
zaj neprehliad-
nuteľná postava. 
V našich novi-
nách sme ho už 
predstavovali. 
Stále platí, že 
je aktívnym čle-

nom KST Ostrá, v súčasnosti ako jeho najstarší 
člen. Nechýbal a nechýba na žiadnom významnom 
podujatí v celej histórií klubu. Okrem všetkého 
iného viacnásobný účastník Zrazov Krásistov aj 
s ocenením vo Vyšnom Slavkove na východe našej 
krajiny. Od samého začiatku je tiež členom MO 
Jednoty dôchodcov Slovenska. Dve volebné ob-
dobia pracoval aj v jej výbore. Aj tu sa pravidelne 
zúčastňuje na podujatiach a stretnutiach, ktoré 
seniori organizujú. Neprehliadnuteľný a vždy pre-
kvapujúco originálny so svojimi priam hereckými 
postavami vo fašiangových sprievodoch a na po-
chovávaní basy. Pavla Neštepného jednoducho 
nemožno len tak obísť. Okrem pevného zdravia 
a spokojnosti v kruhu svojich najbližších jemu ako 
možno i nám spoločne zaželajme, aby nás ešte 
vždy veľmi dlho príjemne prekvapoval svojimi 
nápadmi, aktivitou a svojou milou prítomnosťou.

 Peter Maťašeje

ODDANÝ FUTBALU
Platilo to celé roky. Na Hôrke šéfoval miestne-

mu futbalu rozvážny muž požívajúci prirodzenú 
autoritu a úctu. Adolf Medo, druhý z dvojice 
významných májových 
jubilantov. Svojou pri-
rodzenou autoritou, or-
ganizačnými schopnos-
ťami, svojimi postojmi, 
ako i správnym vplyvom 
na hráčov dokázal viesť 
klížski futbal ako predse-
da dlhých 16 rokov. Jeho 
pôsobenie na tomto pos-
te sa datuje v rozmedzí rokov 1975 – 1992. Počas 
jeho pôsobenia sa na Hôrke zrealizovalo množstvo 
pozitívnych a potrebných zmien. V roku 1975 sa 
vynovovalo ihrisko. Závlaha sa robila v roku 1985. 
Významným momentom bol postup A –mužstva 
do I.A triedy, kde naši futbalisti pôsobili v rokoch 
1981 – 1983 (súťaž mala vtedajšiu úroveň 4.ligy). 
Na Hôrke sa počas pôsobenia Adolfa Medu robila 
prístavba bufetu, rozšírenie tanečného pódia 
aj s prekrytím, prekryli sa lavice na striedanie, 
zhotovili sa trúbkové brány, lavice okolo ihriska, 
tiež pri tanečnom parkete spolu so stolmi a na-
pokon aj nové oplotenie ihriska. Naozaj veľa 
investičných, stavebných a úpravových prác, 
ktoré vtedajší funkcionári a brigádnici pod jeho 
vedením zrealizovali. Znie až neuveriteľne, že 
funkcionárom Telovýchovnej jednoty bol dlhých 
36 rokov (1970-2006). Aj z tohto všetkého je zrejmé, 
že jubilant Adolf Medo venoval klížskemu futbalu 
neuveriteľne veľa energie, síl a svojho voľného 
času. Fanúšikovia, ale i ostatná verejnosť na to 
nezabúda a aj cestou našich novín dielo, ktoré 
po sebe zanechal veľmi oceňuje. Poprajme mu, 
aby sme ho pri dobrom zdraví ešte dlho stretali 
na jeho milovanej Hôrke a tak mu mohli prejaviť 
úctu, ktorú si za všetko, čo urobil, právom zaslúži.

Peter Maťašeje

■ Naši škôlkari sa predstavili týmto pekným vystúpením.  
 Foto - Ing. Tatiana Sasková

Udalo s t i,  Pos t r eh y 
a  Nov ink y  v  sk ra tk e

v miestnom kultúrnom dome na pozvanie obecného úradu a kultúrnej komisie zišli nielen mamy ale 
aj ich rodinní príslušníci, aby si tento významný sviatok pripomenuli a náležite oslávili. Všetci sa usadili 
za stoly s občerstvením. Svojím krátkym príhovorom hostí privítala starostka obce. Do slávnostného 
programu prispeli naši najmenší – škôlkari. Pripravili si básničky, piesne, inscenovanú rozprávku aj zmes 
tancov. Nakoniec každý svojej maminke odovzdal vlastnoručne zhotovený obrázok a kvietok z papiera. 
Za krásne a dojímavé vystúpenie si deti vyslúžili opakovaný potlesk. Na javisku škôlkarov vystriedali 
Klížania s prvou časťou svojho programu. Žartovnú scénku, piesne i básne pre prítomné mamy a staré 
mamy si pripravili aj 
školáci. Slávnostné 
popoludnie ukon-
čili Klížania druhou 
časťou svojho vy-
stúpenia. Starostka 
poďakovala všet-
kým účinkujúcim aj 
prítomným za účasť. 
Klížania zaspievali 
niekoľko piesní aj mi-
mo javiska a prispeli 
tak k dobrej nálade 
tých, ktorí zotrvali aj 
po skončení oficiál-
nej časti osláv.
Ing. Zuzana Holáková

I N Z E R Á T
Predám dve skrine – na vešanie a vešanie/
ukladanie, sud na kapustu, starší rozťahova-
cí stôl a koberec rigu (5x4m). Značka: lacno. 
Tel. 0905 345 094.

MAMI, ĎAKUJEM... (Dokončenie zo str. č. 1)



V hlavnom meste našej krajiny žije ve-
ľa našich rodákov. Niektorí sú viac, iní 
pomenej spojení so svojim rodiskom, 

miestom, kde prežili svoju mladosť. Anna Ťažká, rodená Kňazejová má však v tomto 
úplne jasno. Jej úprimný vzťah k rodisku je úplne zjavný, čo potvrdila aj v našom 
rozhovore. Postupne som ju spoznával na viacerých spoločenských podujatiach 
venovaných jej manželovi Ladislavovi Ťažkému. Neskôr aj pri náhodných stretnu-
tiach, pri jej návštevách v jej rodisku. Veľmi som sa potešil, keď súhlasila s našim 
rozhovorom. Verím, že tak ako som sa potešil ja, potešia sa aj naši čitatelia, s ktorými 
sa prostredníctvom svojich odpovedí podelila, okrem iného, aj o krásne spomienky 
na dedinu svojej mladosti.

Ste rodáčkou z Klížskeho Hradišťa. Mô-
žete nám v krátkosti priblížiť aké bolo Vaše 
detstvo. Na čo si z neho najradšej spomínate?

Na moje detstvo do šesť rokov mi v pamäti 
zostalo len to, že boli dlhé zasnežené zimy a ešte 
dlhšie horúce letá. Od marca do septembra sme 
chodili bosí a doteraz vidím, ako sme v Hlbokej ceste 
pásli husi a bosými nohami sme šúchali po prašnej 
ceste alebo po daždi sa šmýkali po teplom blate.

Nasledovať by mala otázka o vašej mla-
dosti. Pozorní čitatelia diel vášho manžela 
ju však, aspoň čiastočne, môžu poznať. Veď 
ste to predsa vy, Dominika z knižnej novely 
Slzy neplačú, či nie?

Prozaická tvorba nie je dokument. Ak autora 
upúta nejaký problém, on si ten námet len vypožičia, 
ale ďalej ho rozvíja podľa svojho zámeru a talentu. 
Áno, mnohé je pravdivé, stalo sa, ale mnoho je 
dotvorených.

Tak sme sa dostali k vášmu manželovi. 
Jedna z najznámejších kultúrnych osobností 
Slovenska 20.storočia, to bol Ladislav Ťažký. 
Čestný občan našej obce. Koľko rokov trvalo 
vaše manželstvo?

Zoznámili sme sa v. r. 1953. Tri roky sme zva-
žovali, či ten druhý je naozaj ten, s ktorým si chcem 
zviazať celý život. Keďže rozum sám k manželstvu 
nestačí, bola tu aj iskra sympatií, dokonca aj túžba 
byť spolu. V r. 1956 sme sa zobrali. Naše manželstvo 
trvalo 54 rokov a môžem povedať, že nebolo ani 
nudné, ani otravné, ani nezaujímavé. Potvrdil mi 
to manžel pár dní pred odchodom do večnosti “ 
Nemám slov, ktorými by som ti poďakoval za všetko, 
škoda, že...“

Môžete nám ho priblížiť z vášho pohľadu, 
pohľadu manželky, ktorá mu bola celý život 
veľkou oporou a možno i istotou v časoch 
tvrdej normalizácie?

Manželstvo je aj o ústupkoch a tolerancii. Je len 
prirodzené, že keď svoje životy spoja dvaja ľudia, 
z ktorých doteraz každý žil v inom prostredí, iným 
spôsobom, bol slobodný, rozhodoval sa a robil, 
čo sám chcel, to všetko, ak nie stratiť, tak aspoň 
obmedziť, nie je ľahké. Zakrátko nastanú malé 
nedorozumenia, ale to sú v skutočnosti veľké vý-
kričníky, semienka budúcich nedorozumení. A to 
človek presvedčený o svojej pravde často prehliadne.

Nejeden raz som mal tú česť byť vo vašej 
blízkosti na rôznych spolo-
čenských podujatiach. Ra-
da ste sa ich zúčastňovala? 
Čo pre vás znamenali?

Tu vás musím sklamať. 
Nerada som sa zúčastňovala 
na verejných vystúpeniach. Ja 
by som bola bývala radšej nie-
kde vzadu nenápadná. Ale nie 
vždy sa to dalo. Manžel chcel, 
aby som bola v jeho blízkosti, 
vtedy bol akýsi istejší.

Váš manžel Ladislav 
Ťažký získal za svoju tvor-
bu viacero ocenení, bol 
uznávanou autoritou. Koľ-
ko knižných titulov vydal? 
A ktorá z jeho kníh je vaša 
najobľúbenejšia?

Čo sa týka jeho literárnej tvorby, tam som ja 
nijako nezasahovala. V čom som mu mohla pomôcť, 
všetky rukopisy som prepisovala načisto. Musím to 
upresniť. Strojom napísaný prvopis bol niekoľkokrát 
doplňovaný, škrtaný, opravovaný, že bolo treba 
poznať zámer, aby sa text neskomolil. Ale robila 
som to veľmi rada, bolo zaujímavé porovnávať prvý 
vyrozprávaný námet s umelecky prepracovaným 
textom. Vyšlo 34 titulov, okrem toho množstvo 
príhovorov, kritických postrehov a článkov.

Moje najmilšie sú Očami pútnika a Slzy neplačú.
Vaši rodáci azda najlepšie poznajú román 

Pivnica plná vlkov. Spomeniete si na časy, keď 
túto knihu písal?

Duševne pracujúci človek je úplne pohltený 
svojimi myšlienkami, s tými sa zaoberá deň i noc, 
všetko ostatné nie je dôležité. A preto chod domác-
nosti a života v našej rodine padol na moje plecia. 
Našťastie, mala som dosť síl, že som to zvládla 
(aspoň si to myslím).

Priam sa natíska otázka. Po vzore man-
žela, neťahalo vás to k písaniu? Publikovali 
ste niekedy nejaké svoje práce aj vy? Stávalo 
sa, že vás žiadali o rozhovory ako manželku 
známeho spisovateľa, v istom období navrho-
vaného za kandidáta na prezidenta Slovenskej 
republiky?

Mám rada literatúru. Keď vezmem do ruky kni-
hu, neodložím ju, kým mi riadky neskáču spred očí. 
Ale to musí byť literatúra, ktorá mi niečo dáva. Ale 
ja písať? To nie! Napísať hodnotné dielo nestačí len 
talent a usilovnosť, tam musí byť aj duševná hĺbka, 
to sa nedá naučiť, to človek dostane ako boží dar.

Máte troch synov. Je niektorý z nich lite-
rárne, alebo publicisticky činný?

Nie.
Čo prvé vás napadne, keď niekto spome-

nie Veľký Klíž?
Veľký Klíž – Klížske Hradište.
Vidím pred sebou dedinu do roku 1945 (vtedy 

som odišla do školy), poznám každý dom, každý 
dvor, všetkých čo v ňom bývajú, ešte aj každého 
psa, všetky potoky, studne a studničky, po ceste 
stretám tetky , ktoré idú s motykou a plachtičkou 
na pole, alebo svákov, ktorí sa vezú na voze, alebo 
ženú kravy na pašu. Všetkých zdravím - Pochválen... 
a všetkým vykám. V tejto dedine som bola taká 
spokojná a šťastná, že keby bolo bývalo po mojom, 
nebola by som z Hradišťa odišla. To Hradište v mojej 
pamäti žije dodnes. Ale skutočnosť je iná. Dedina 
mojej mladosti sa už presťahovala na cintorín, 
ustúpila novým generáciám.

Ešte vždy čítate Nový Clus ? Nachádzate 
v ňom zaujímavé čítanie?

Nový Clus čítam sporadicky. Sú čísla bohatšie aj 
chudobnejšie. Taký chlieb upečieme akú máme mú-
ku. Ale uznanie patrí obrovskej výdrži a zanieteniu 
ako aj pracovitosti redaktora i spolupracovníkov. To 
vie oceniť len ten, kto sám v tejto oblasti pracoval.

Chceli by ste hradišťancom a klížancom 
prostredníctvom novín niečo odkázať?

Všetkých ich srdečne pozdravujem. Trochu 
im závidím, že tam majú svoj domov a môžu žiť 
v takom peknom a pokojnom prostredí. Keď mám 
príležitosť s potešením a veľkými sympatiami sle-
dujem občianske, kultúrne, športové a iné aktivity, 
gratulujem, zaslúžite si uznanie a vďaku.

Ďakujem za rozhovor.  Peter Maťašeje
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■ Anna Ťažká vo svojich mladších rokoch...

■ ... a v spoločnosti svojho manžela spisovateľa Ladislava Ťažkého.

Rozhovory Petra Maťašeje

DEDINA MOJEJ MLADOSTI 
SA UŽ PRESŤAHOVALA NA CINTORÍN



KDE JE PEKNE, TAM IDEME
Už svoju devätnástu kapitolu má za sebou najvýznamnejšie domáce turistické 

podujatie Po stopách klížskeho opátstva. V nedeľu 24.mája sa ho zúčastnilo 40 
turistiek a turistov. Okrem domácich prišla manželská dvojica z KST Horňan Práz-

novce, tiež z Bošian, rodina nášho rodáka z Martina, a premiérovo sa u nás objavila skupina turistiek 
a turistov z Krušoviec a Topoľčian, ktorí sa zaregistrovali ako klub Špekačka.

Všetkých na úvod privítal predseda klubu Vladimír Sasko a za redakciu Nový Clus šéfredaktor 
Peter Maťašeje. O priebehu trasy a zaujímavostiach, ktoré na nej mohli účastníci vidieť porozprával 
podpredseda klubu Jozef Bielich. Dôležitým momentom nedeľného dopoludnia bolo, že sa až 
nečakane umúdrilo počasie. Nebyť sobotného dažďa, zrejme by bola účasť ešte vyššia. Pôvodná 
plánovaná trasa bola vzhľadom na premočený terén upravená. Viedla cez Dolinu, povedľa Urbárskej 
chaty do Ovsenišťa. Jedným z jej najdôležitejších bodov bola lokalita Kostolištie. Miesto s dreveným 
krížom opradené históriou a legendami sa v predposlednú májovú nedeľu stalo miestom príjemného 
oddychu. Milým momentom bolo, keď spomínaná skupina milovníkov prírody z Krušoviec a Topoľ-
čian zaspievala nášmu najstaršiemu turistovi Pavlovi Neštepnému k jeho životnému jubileu. Ešte sa 
stihla urobiť spoločná fotografia a mohlo sa pokračovať. Ďalším cieľom bolo Hlomné a napokon vrch 
Ostrá. Z neho sa už všetci presunuli do centra obce. Tam dostali účastnícke diplomy a navyše domácu 
špecialitu, hríbové zámelky. Všetkým veľmi chutilo. A hostia nešetrili chváľami. Pekne to vyjadril Ivan 
Toman z KST Horňan Práznovce...“kde je pekne tam ideme“. Spokojnosť účastníkov a predovšetkým 
hostí je predsa tou najlepšou odmenou, pre tých, ktorí podujatie organizovali a podieľali sa na jeho 
vydarenom priebehu. 

Peter Maťašeje

HOMO SAPIENS 
VERSUS 

KLÍŽSKY FANÚŠIK
Ani neviem, kde mám začať... Klížsky fanúšik 

je náročný a veľmi kritický. Určite neuniklo ľuďom, 
ktorí sa ako tak zaujímajú o dedinský futbal, ke-
dy sa prehralo s Chynoranmi a Oslanmi. Víťaziť 
sa bude ale aj prehrávať. Stáva sa to bežne aj 
favoritom aj outsiderom. Ale to, ako sa správali 
fanúšikovia po týchto dvoch zápasoch, je viac 
ako na zamyslenie. Čím si zaslúžili nadávky a pri-
rovnania ku kadečomu hráči a tréner? Píšem to 
ako hráč a srdciar klížskeho futbalu. Som z toho 
sklamaný! Hnevať sa nemá zmysel, pretože viem, 
že niektorí „fandovia“ sa nezmenia. Nevidia, 
koľko stoji síl a odriekania pre hráčov a všetkých, 
ktorí sa venujú a hlavne robia niečo pre klížsky 
futbal. Smelo môžem povedať za všetkých, čo 
nastupujeme na ihrisko, že dávame do hry všetko 
a nikdy nenastupujeme s myšlienkou na prehru. 
Ale občas sa proste nedarí. Bola situácia, kedy OŠK 
nemal predsedu a trénera. A ja sa pýtam: prečo 
si nezobrali funkciu tí, ktorí mali aj majú veľa rečí 
a riešenia na všetko? Kto nič nerobí nič nepokazí?

Áno, fanúšik si zaplatí a chce vidieť pekný 
futbal, ale je to šport a nedá sa očakávať vopred 
želaný priebeh a preto týmto chcem odkázať 
za nás hráčov, aby mali k nám trošku úcty a ne-
nadávali nám, keď sa nedarí a nestarali sa do vecí, 
ktoré mohli robiť aj oni. Myslím tým pozíciu tré-
nera, koho mal a koho nemal dať do základnej 
jedenástky alebo koho postaviť na post obrancu 
alebo útočníka, koho striedať, kedy a za koho atď. 
Je to neúctivé. Tak ako život mladého človeka, tak 
aj život staršieho má rovnakú hodnotu!

Doba, kedy všetci robili v závodoch a o 14-
tej hod padla, je dávno preč. Život je rýchlejší, 
dravší, o prácu sa tvrdo bojuje a to platí aj vo 
futbale. Chcem tým len povedať, že všetci, čo 
teraz hráme futbal, máme problém dostaviť sa 
na každý tréning či na zápasy.

Prosiť fanúšikov, aby si dávali servítku pred 
ústa, nebudem, ale bojím sa, že príde k vyhrote-
niu situácie a, nedajbože, k inzultácii ako za čias, 
keď sa riešili veci chlapsky, čo sa už párkrát stalo 
a potom bude neskoro. Pretože urážku každý 
jeden z nás nesieme rôzne ťažko.

Slovné útoky skupiny „fanúšikov“ sa opakujú 
pravidelne. Už aj hráči súpera sa pýtajú, že čo to 
tu máme za fandov! Je to smutné, keď nám vlastní 
pichajú nôž do chrbta...

Kto iný by nás mal povzbudiť, keď sa darí aj 
nedarí? Kto by mal skritizovať - v rámci slušnosti, 
bez urážok (!) - výkon hráčov alebo rozhodnutia 
OŠK? Kto by mal pomôcť psychicky aj fyzicky? No 
predsa skutočný klížsky fanúšik!!!

Na záver by som chcel za nás hráčov poďako-
vať všetkým, ktorí pomáhajú OŠK pri brigádach, 
organizácii turnajov, hráčom, výboru OŠK, spon-
zorom a všetkým, ktorí obetujú svoj voľný čas pre 
TATRAN, pretože ľahko sa mudruje pri pive ale 
ťažšie sa ozaj robí to, čo je potrebné a čo nikto 
nikomu nezaplatí. A o tom to je ...

Ing. Stanislav Holák

SEZÓNA MOTOCROSSU JE ROZBEHNUTÁ
Aj keď sme rátali, že za klub bude jazdiť sedem jazdcov všetko je inak. Marek Najman 
sezónu vypustil, dôvod neviem? Tomáš Valach zo začiatku zimnú prípravu absolvoval. 
Aj tréningov v Maďarsku sa zúčastňoval, ale ozvalo sa ešte vlaňajšie zranenie a pri 

záťaži sa nedá jazdiť. Lekár povedal stop a ide na operáciu ramena. Sezóna je ukončená pri tomto 
zranení je dlhodobá liečba. Do teamu pribudol 14- ročný Marek Ladický z Topoľčian, ktorý bude jazdiť 
na Husqarne 125cm3, triedu MX2-junior. Pohár, ktorý sme organizovali tzn. MX Tour Monster sponzor 
odišiel do Čiech. Teraz pohár západnej zóny má názov Motorado cup a zastrešuje ho Rado Kopčan 
z Bánoviec nad Bebravou. Rado pred niekoľkými rokmi jazdil za náš klub. Prejdem k pretekom. Na konci 
apríla sa šiel Východoslovenský pohár v Liskovej. Preteku sa zúčastnil Robo Guoth, ktorý jazdí MX1. 
Ale už v meranom tréningu si zranil koleno a do hlavného závodu nenastúpil. MX2 junior jazdil Marek 
Ladický v prvej jazde skončil na 10. mieste a v druhej na 11. mieste. V Šaštíne sa išli štvorkolky spoločne 
s motorkami. Tu jazdil len Andrej Stanko triedu MX2 hobby, skončil v prvej jazde šiesty v druhej siedmy. 
Dňa 3.mája bol prvý pretek západnej zóny v Gbeloch. V triede MX1 Pavol Húdok v prvej jazde po kontakte 
s jazdcom ulomil radiacu páčku a štyri kolá pred koncom došiel na jednej rýchlosti, bolo z toho šieste 
miesto. V MX4 Rudolf Mihaleje v prvej jazde 19. miesto v druhej 17. miesto. Robo Guoth opäť nedojazdil 
pre zranenie kolena. Marek Ladický v MX2 junior v prvej jazde 8. miesto, v druhej po páde 14. miesto.
V Ladcoch sa 10. mája šiel supercrossový závod. Tu jazdil len Pavol Húdok v triede Profi a v oboch 
jazdách skončil na treťom mieste. V Beckove sa šiel závod štvorkoliek a motoriek, tu jazdil Andrej Stanko 
v triede MX2 hobby. Prvá jazda siedme a druhá šieste miesto. Pavol Hudok v triede Profi v prvej jazde 
šieste a v druhej ôsme miesto.
Dňa 17.5. sa v Nitrianskom Rudne šiel pretek o pohár starostu obce. V triede MX 1 Pavol Húdok po zlom 
štarte v prvej jazde skončil na desiatom a v druhom po páde na deviatom mieste. Robo Guot v tej 
istej triede prvú jazdu nedokončil a v druhej skončil na 13. mieste. V MX2 junior Marek Ladický skončil 
v oboch jazdách na piatom mieste.
V  triede MX2 hobby Andrej Stanko v  prvej jazde druhé miesto v  druhej tretie a  celko-
vo tretie miesto. Rudolf Mihaleje v  tréningu mu odišli ventily a  do  preteku nenastúpil. 
Dňa 25.5.2015 sa ide v Gbelciach pri Štúrove druhý závod Motorado cup + Slovenský pohár + 
MMSR-MX65cm3.

Milan Hudok, manažer klubu 
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F U T B A L
A-mužstvo

21. kolo 26. 4. 2105 TJ Družstevník Opatovce 
n/ Nitrou - OŠK V. Klíž 2 : 2(2 : 1)
Góly OŠK: Kučera Š. (11 m), Šesták.
Zostava OŠK: Peciar - Chrenko I., Kučera J., Maťa-
šeje V., Chrenko J., Bielich P., Šesták, Vaňo, Kučera 
Š., Stanko Martin, Minár. Striedali : Mihaleje R., 
Šimon, Pavlíček.
Úvod zápasu sme mali pod kontrolou, držali sme 
loptu a vytvorili si aj náznak šancí. Behom 2 minút 
sme však tento dobrý úvod prehajdákali. Našou 
nekoncentrovanosťou sme inkasovali v rozpätí 
22 . - 24. minúty dva góly. Od tejto chvíle mali 
domáci počas prvého polčasu mierne navrch. V 32. 
minúte sme sa opäť vrátili do hry po premenenej 
penalte Štefana Kučeru.
V druhom dejstve to bol medzišestnástkový futbal 
s ojedinelými šancami na oboch stranách. Zlou 
rozohrávkou sme ponúkli domácim rozhodnúť 
zápas, avšak Peciar nás už niekoľkýkrát v tejto se-
zóne podržal. V 78. minúte sme sa po tečovanom 
priamom kope Šestáka tešili z vyrovnávajúceho 
gólu. V závere zápasu sme mohli strhnúť víťazstvo 
na svoju stranu, ale tri dobré príležitosti Štefana 
Kučeru zostali nevyužité. Na priebeh zápasu je 
remíza spravodlivým výsledkom, aj keď sme mohli 
dosiahnuť viac.
22. kolo 2. 5. 2015 OŠK V. Klíž – FC Baník Horná 
Nitra „B“ 4 : 1 ( 2 : 0 )Góly OŠK: Kučera Š. 3, 
Chrenko R. (11 m)Zostava OŠK: Peciar - Chrenko I., 
Šimon, Maťašeje V., Chrenko J., Bielich P., Pavlíček, 
Vaňo, Kučera Š., Chrenko R., Najman M. Striedali: 
Kučera J., Minár, Holák, Meluš.
Zápas sa ešte ani nerozbehol a už sme viedli v 6. 
minúte 2:0, kedy sa dvakrát presadil Štefan Kučera. 
Pri prvom góle sme prekvapili hostí rýchlym vha-
dzovaním, druhému gólu predchádzala kolmica 
za obranu a dôraz Kučeru. V 24. minúte mohol 
Kučera zavŕšiť hattrick, trafil však len do žrde. 
Hostia pohrozili v 30. minúte, kedy po štandardnej 
situácii vyrážal Peciar na roh. V 31. minúte triafal 
Kučera opäť do tyče a strele hostí v 37. minúte 
musel opäť zasahovať Peciar. V 48. minúte sa 
po nedôraznej „malej domov“ od hosťujúceho 
obrancu dostal k lopte Kučera a z uhla dosiahol 
tretí gól. O štyri minúty bolo po penalte už 4:0, 
ktorú s prehľadom premenil Róbert Chrenko. 
Odvtedy sa zápas už len dohrával, hostia boli 
lepším mužstvom a dostávali sa aj do šancí. Čestný 
úspech dosiahli v 77. minúte po „trme-vrme“ pred 
našou bránou. Týmto víťazstvom sme sa opäť 
dostali na 3. miesto v tabuľke.
18. kolo 8. 5. 2015 OŠK Chynorany – OŠK V. Klíž 
5 : 0 ( 3 : 0 )(dohrávané stretnutie)
Zostava OŠK: Peciar - Chrenko I., Šimon, Maťašeje 
V., Chrenko J., Bielich P., Stanko Martin, Vaňo, 
Kučera Š., Chrenko R., Najman M. Striedali: Holák, 
Pavlíček, Bielich Jakub, Kučera J.
Už v 3. minúte sme pohrozili nebezpečnou strelou 
tesne nad. Hralo sa prevažne medzi šestnástka-
mi a jedinou našou šancou bolo nedosiahnutie 
na loptu po centri v 13. minúte pred bránou do-
mácich. Od tej chvíle domáci prebrali iniciatívu 
v stretnutí a dominovali vo všetkých herných 
činnostiach. V 19. minúte po centri z ľavej strany 
a nešťastnom odkope nášho hráča sa na zadnej 
tyči dostal k lopte Čangel a bolo 1:0. Veľkú šancu 

na vyrovnanie mal Martin Stanko, ale trestuhodne 
svoju možnosť zahodil. Domáci neustále hrozili 
takmer z každého útoku a v 32. minúte po ob-
rovskej chybe Peciara opäť do odkrytej brány 
zakončoval Čangel - 2:0. V 45. minúte po spornom 
kontakte v našej šestnástke rozhodca nariadil 
pokutový kop a Čangel zavŕšil hattrick. Druhý 
polčas bol pre fanúšika nezáživný a hralo sa 
s množstvom nepresností na oboch stranách. 
Dominanciu domácich podčiarkol v 69. minúte 
krásnym gólom po signále štandardky Ovečka 
a v 85. upravil na konečných 5:0 štvrtým gólom 
Čangel. V tomto zápase sme jednoznačne ťahali 
za kratší koniec a zaslúžene sme si odniesli naj-
vyššiu prehru v sezóne.
23. kolo 10. 5. 2015 TJ Slovan Oslany – OŠK V. 
Klíž 2 : 0 ( 2 : 0 )
Zostava OŠK: Peciar - Chrenko I., Pavlíček, Maťa-
šeje V., Kučera J., Bielich P., Šesták, Vaňo, Kučera 
Š., Chrenko R., Holák. Striedali : Stanko Martin, 
Šimon, Minár, Mihaleje R.
Od úvodných minút sme boli jednoznačne lepším 
mužstvom a ak by bolo v prvej desaťminútovke 
2:0 v náš prospech, bolo by to zaslúžené. Avšak 
nedôrazným zakončením sme naše šance pre-
mrhali. Doplatili sme na to v 10. minúte, kedy 
po nakopnutej lopte prehadzoval nášho brankára 
domáci útočník. Neustále sme sa tlačili dopredu, 
a tým sme súperovi ponúkali možnosť vyrážať 
do našej otvorenej obrany. Trest znova prišiel 
v 21. minúte, keď sa presadil Tadial. Od tej chvíle 
sa vkradla na naše kopačky nervozita a hra sa 
vyrovnala. Druhý polčas sa hral otvorený futbal, 
avšak s menším počtom vyložených šancí. Mrzieť 
nás môže slabá koncovka, kedy sme kvôli slabej 
efektivite pred bránou domácich prišli o 3 body.
24. kolo 17. 5. 2015 OŠK V. Klíž – MTJ N. Prav-
no 0 : 0
Zostava OŠK: Peciar - Minár, Kučera J., Maťašeje 
V., Chrenko J., Bielich P., Šesták, Kučera M., Kučera 
Š., Chrenko R., Bielich Jakub. Striedal : Chrenko I.
Zápas bol kvalitný z oboch strán, o čom hovorilo 
aj postavenie oboch mužstiev v tabuľke. V prvom 
polčase sme boli o niečo aktívnejší my, druhý 
polčas mali miernu prevahu hostia. Možnosť 
na skórovanie mal Michal Kučera, no jeho strela 
šla tesne vedľa brány hostí. Defenzíva oboch 
mužstiev stála na pevných nohách, preto bolo 
vyložených šancí minimum. Remíza je zaslúžená 
pri pohľade na priebeh stretnutia.
25. kolo 24. 5. 2015 TJ Rudn. Lehota - OŠK V. 
Klíž 2 : 1 ( 2 : 0 )Gól OŠK: Šesták
Zostava OŠK: Peciar - Chrenko I., Kučera J., Ma-
ťašeje V., Chrenko J., Bielich P., Šesták, Pavlíček, 
Kučera Š., Chrenko R., Bielich Jakub. Striedal : Meluš
Od začiatku stretnutia sme mali držanie lopty 
na našich kopačkách, avšak práve to domácim 
umožnilo vyrážať do brejkových situácii. V 5. 
minúte sme mohli otvoriť skóre po šanci Štefana 
Kučeru, domáci brankár ho vychytal. V 9. minúte 
sme inkasovali po štandardnej situácii domácich. 
Hra sa aj tak väčšinou odvíjala na našich kopač-
kách. Znova sme pykali v 44. minúte, kedy sa 
domáci presadili po rýchlej brejkovej situácii.
Druhý polčas sa hral futbal vo vysokom tempe 
z jednej strany na druhú a priniesol okrem šancí 
domácich do tyče a brvna naše zníženie stavu 
v 64. minúte zásluhou Šestáka. Do konca zápasu 
mali obe mužstvá šance na skórovanie, výsledok 
stretnutia zostal nezmenený.

MaS

Dorast
21.kolo 26.4. Opatovce n/Nitrou- V. Klíž 0:4 
(0:2) góly- Beliansky S.-4
Väčšinu času sme mali hru pod kontrolou. Po vý-
bornom výkone sme si zaslúžene odviezli z Opa-
toviec tri body. Bol to zápas jediného strelca. 
Všetky štyri naše góly vstrelil Samuel Beliansky.
22.kolo 2.5. V. Klíž- V. Uherce 0:2 (0:2)
V ďalšom zápase sme privítali doma V.Uherce, 
súpera proti ktorému sa nám tradične nedarí. 
Zápas sme začali ustráchane a hostia nás od úvodu 
zavreli na našej polovici. Keď v 23. minúte svietilo 
na tabuli 0:2, bolo takmer po zápase. Do konca 
sme mali len zopár náznakov šancí. Napokon 
sme nedali ani gól.
23.kolo 10.5. Čereňany „B“- V. Klíž 2:1 (1:0) gól 
OŠK - Hlavačka S.
O týždeň sme cestovali k lídrovi súťaže- do Poruby. 
Tu hrávajú svoje domáce zápasy Čereňany „B“- 
kedysi Lazany. Na prekvapenie domácich sme im 
boli po celý zápas vyrovnaným súperom. Domáci 
sa síce v 16.minúte ujali vedenia, ale do 83.minúty 
to bol jediný gól. Šance boli na oboch stranách. 
Sedem minút pred koncom domáci pridali svoj 
druhý gól. V samom závere strelou z diaľky znížil 
S.Hlavačka, no na vyrovnanie nám už nezostal čas.
24.kolo 17.5. V. Klíž- Nitr. Pravno 2:2 (0:1) góly 
OŠK - Hlavačka S., Beliansky S.
Hostia pricestovali len deviati. Tomu prispôsobili 
aj taktiku a vyrážali len do protiútokov po nakop-
nutých loptách. Polčas sme dokonca prehrali 0:1. 
Niektorí si mysleli, že sa zápas vyhrá sám, no opak 
bol pravdou. Po našom vyrovnaní sa hostia opäť 
dostali do vedenia. V závere sme už len vyrovnali 
a tak sme doma stratili dva body.
25.kolo 23.5. Chrenovec-Brusno- V. Klíž 3:6 
(3:1) góly OŠK- Beliansky S.-4, Pavkov- 2.
Veľký zvrat. Tak by sa dal nazvať tento zápas. Začali 
sme útočne, no neprialo nám šťastie. Domáci 
premenili takmer všetky šance a v 27. minúte 
viedli 3:0! Ani to nás nepoložilo a do polčasu 
sme znížili na 1:3. V druhom sme boli jasne lepší 
a hralo sa len na polovici domácich. Vstrelené 
góly boli len otázkou času. Od 52. do 83. minúty 
vstrelil Samuel Beliansky štyri. V závere sme pridali 
ďalší a zaslúžene sme vyhrali rozdielom triedy 
a poskočili sme na 13. miesto v tabuľke.

MiS

Žiaci
V minulom čísle novín sme nedopatrením zle 
uviedli označenie kôl dvoch žiackych zápasov. 
Správne má byť. Zápas s Bošanmi bol 13.kolom, 
zápas s Nedanovcami 14.kolom. Za nepresnosť sa 
futbalovým fanúšikom ospravedlňujeme.
15. kolo Veľký Klíž – Veľké Uherce 1:1 (0:1) gól 
OŠK – R.Hudok
16.kolo Skačany – Veľký Klíž 0:6 (0:2) góly – F. 
Valúchová, Š. Stanko – 3, S. Bielich M. Néč
17.kolo V. Klíž – V. Bielice 3:0 kontumačne, 
hostia nepricestovali
18.kolo Partizánske B- Brodzany – Veľký Klíž 
3:3 (2:1) góly OŠK – R. Omelka, M. Néč – 2.
Dohrávka 12.kola Horná Ves – V. Klíž 1:20 
(0:9) góly OŠK – Š. Stanko – 4, R. Omelka, M. 
Néč – 3, R. Hudok – 5, F. Valúchová, D. Šarina, 
S. Bielich – 4, D. Hlavačka
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